
Zápis ze zasedání AS JAMU konaného 6. března 2020 

od 10:30 v zasedací místnosti rektorátu JAMU  

 

Přítomni (10): Roman Novozámský (předseda), Jan Jiraský (tajemník), Lucie Pešl Šilerová 

Martin Hroch, Petra Vodičková (od bodu 3), Michal Zetel, Petr Svozílek, Katarína Kandriková, 

Filip Urban, Stanislav Čaban (do bodu 4) 

Omluveni (2): Lucie Abou (místopředsedkyně), Václav Cejpek,  

Hosté: Petr Oslzlý (rektor), Lenka Valová (kvestorka), děkani a tajemníci fakult   

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Schválení rozpočtu JAMU na rok 2020 

3. Schválení novely Mzdového předpisu 

4. Různé 

 

1. Předseda přivítal přítomné a konstatoval, že zasedání AS JAMU bylo schváleno podle všech 

náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný.   

 
2. Schvalování rozpočtu JAMU na rok 2020. Rozpočet byl kvestorkou podrobně prezentován a 
diskutován. Díky navýšení rozpočtu dochází k navyšování mezd. Senátoři Hroch, Zetel a Jiraský 
požadovali zdůvodnění výrazně nižšího procentního navýšení tarifních mezd oproti navýšení 
rozpočtu, poukazujíce na stále nedostatečné mzdové poměry zaměstnanců JAMU ve vztahu 
ke mzdám na základním a středním stupni školství (i uměleckého). Kvestorka a rektor následně 
osvětlili principy a limity mzdové politiky JAMU. Rozpočet byl v hlasování schválen plným 
počtem hlasů. 
 
Hlasovali pro: 9  
Hlasovali proti: 0 
 
Rozpočet JAMU na rok 2020 byl schválen plným počtem hlasů přítomných senátorů 
Akademického senátu JAMU. 
 
3. Novela Mzdového předpisu byla hlasováním schválena plným počtem hlasů všech 
přítomných senátorů. 
 
Hlasovali pro: 10  
Hlasovali proti: 0 
 
Novela Mzdového předpisu byla schválena plným počtem hlasů přítomných senátorů 
Akademického senátu JAMU. 



 
 
4. Různé.  
 
Rektor představil svá čerstvá opatření vzhledem ke koronavirové pandemii. Diskuze o aktuální 
situaci a řešeních problémů (zahraniční studenti apod.).  

Senát se seznámil s hodnocením institucionálního plánu JAMU (plán vs. realita v r. 2019 a plán 

pro rok 2020), které senátorům postoupila elektronicky kvestorka.  

Termín následujícího zasedání - návrh 27. 4. bude ještě upřesněn. 

 
zapsal Jan Jiraský 
verifikoval Roman Novozámský 


